
PRIMARIA COMUNEI DOBROVAT

JUDETUL IASI

PROCES VERBAL

Incheiat astazi 16.04.2021, ora 09:00

Astazi data si ora de mai sus are loc la sediul Primariei Dobrovat sedinta
ordinara a Consiliului Local Dobrovat, convocata prin Dispozitia primarului nr.
54 12021, tu urmatoarea ordine de zi;

1. Informare privind planul de achizitii pentru anul 2021 si planul de
investitii. Elaborarea proiectului de hotarare .

2. Informare privind activitatea de urbanism
3. Diverse

Sedinta este statutar organizata.

La sedinta participa dnul primar Martinus Catalin Iulian, Alexandru Petronela
secretar delegat.

De asemeni la sedinta participa dnii consilieri locali Tonegaru Emil, Iacobute
Ionut, Pintilii Stefan, Mardare Dumitru, Boboc Petru, Nastasa Ioan, Ureche
Gavrila, Popistasu Vasile, Roman Constantin, Radu Coqstantin;

Dnul primar da citire Dispozitiei de convocare a sedintei ordinare n-r. 5412021 .

La sedinta participa si dnul Filos Stefan.

Dnul presedinte supune la vot procesul verbal al sedintei anterioare, se aproba cu
unanimitate de voturi.

Dnul presedinte supune la vot ordinea de zi, se aproba cu unanimitate de voturi.

Dnul primar da citire art.138 din OUG nr.5712019 privind Codul Administrativ
privind participarea cetatenilor la sedintele de consiliu local.

Dnul Filos Stefan paraseste sala de sedinte.

Dnul primar da citire proiectului de hotarare rc. 32 privind planul de achizitii
pentru anuI202I

Dnul primar da citire planului de achizitii pentru anul202l.



Dnul presedinte supune la vot proiectul de hotarare nr. 32, se aproba cu

unanimitate de voturi.

Dnul primar precizeaza ca punc iil 2 pe ordine a de ziprivind urbanismul va fi
sustinut in sedinta ordinara urmatoare.

Dnul primar da citire proiectului de hotarare nr. 33 privind incheierea unui acord

de cooperare cu ACOR.

Dnul primar precizeaza ca a fost angaj ata o persoana cu contract de colaborare.

Precizeaza ca se va incheia un acord pentru angajarea unei persoane la
compartimentul agricol pe perioada determinata, in locul salariatului care a intrat
in indemniaatie de crestere a copilului .

Dnul presedinte supune la vot proiectul de hotarare ff. 33, se aproba cu

unanimitate de voturi.

Dnul primar precizeaza ca dnul consilier Ureche a intocmit un acord de

parteneriat intre Consiliul Local si Scoala Dobrovat pentru a putea deplasa echipa
de fotbal junior la meciurile pe care le vor sustine in alte localitati.

Dnul primar prezinta acordul de parteneriat.

Au loc discutii pe tema acestui subiect .

Dnul presedinte supune la vot acordul de partenerait, se aproba cu unanimitate de

voturi.

Dnul primar precizeaza camai este un proiect privind educatia ecologica si da

citire acestui proiect.

Dnul primar propune ca in acest acord sa fie cuprinse toate clasele V-VIII, toate

clasele sa fie prezente si toate sa participe la acest proiect.

Dnul Ureche prec\zeaza ca acesti copii ar trebui dusi 1a Iasi ca recompensa la

participarea in cadrul acestui proiect de ecologizare a localitatii.

Dnul presedinte supune la vot proiectul privind educatia ecologica, se aproba cu

unanimitate de voturi.

Dnul primar precizeaza ca saptamana trecuta a fost filmat un cetatean care a

transportat si a depozitat gunoi pe drumul spre Padurea Buda, arefuzat sa faca

curatenie si i s-a intocmit proces verbal de contraventie de 3000 lei.

Dnul primar precizeaza ca la cimitir s-a facut curatenie dar in prezent sunt

depozitate gunoaie. In cele mai multe locuri sunt deseuri reciclabile aruncate.

Au loc discutii pe tema acest subiect.

/



Dnul primar da citire raportului privind sumele care au fost scutite de penalitati

la 18 persoane.

Dnul presedinte supune la vot raportul privind scutirea de penalitati, se aproba cu

7 voturi pentru, 1 abtinere in persoana dlui Radu si 2 consilieri nu au participatla

vot.

Dnul presedinte da citire solicitarii dlui Balan Ciprian Simi privind parcela 12,

cumpararea ei.

Au loc discutii pe acest subiect.

Dnul primar precizeaza ca toti trebuie ttatati legal.

Dnul Radu intreaba de ce nu i s-a explicat de la inceput.

Dnul primar precizeaza ca avea 3 ani Ia dispozitie pentru ridicarea constructiei.

Dnul Tonegaru intreaba dacain proiect nu era prevazut cum sa atate constructia.

Dnul primar precizeaza calamomentul primelor concesiuni nu au fost prevazute

conditii, in anul 2014 au fost introduce noi obligati.

Dnul primar da citire solicitarii dlui Buboi Fanel Ciprian privind 5 ha de iarba.

Au loc discutii pe tema acestui subiect. Va fi luata o decizie in urmatoarea sedinta

de consiliu.

Dnul primar da citire solicitarii dlui Filos Stefan privind suma restanta.

Dnul primar precizeaza ca in ceea ce priveste solicitarea privind suma restanta

trebuie verificat la registrul fiscal.

Dnul primar da citire si celeilalte solicitari a dlui Filos Stefan.Au loc discutii pe

tema acestui subiect.

Dnul Ureche precizeaza ca ar trebui scris in raspuns faptul ca aduce jigniri dese

consilierilor locali si primarului.

Va fi dat un raspuns dlui Filos Stefan.

Dnul presedinte declara inchise lucrarile sedintei ordinare-de consiliu local.

Secretar,

ALEXANDRU PETRONELA

Presedinte sedi


